
 

 

 

termín: 5. listopadu 2016, od 9.30 do 20.30 

místo: Skautská chata Seleška, Lužické hory 
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přítomní: ses. Pekařová (Janina), Peřinová (Andílek), Stránská (Jája), Veselá (Dita), bři. Lischka (Vuk), 

Lochovský (Sova), Patočka (Čajíček), Peřina (Jerry), Polák (Kasař), Pilnáček (Kryšot), 

Riss (Kaštan), Tauchman (Drak), Tvrzník (Ládínek) 

 (7 z 13 členů s hlasem rozhodným) 

omluveni: ses. Bobrovová (Zuzka), Kulichová (Šťopka), Laštůvková (RinTintina), bři. Berki (Hubert), 

Hozák (Slůně), Hrubý (Jelen), Kabeš (Kvído), Lehký (Kim), Novotný (Žluťásek), Šolc (Focman) 

1) Výjezdní zasedání krajské rady a zpravodajského týmu 

 Br. Peřina přivítal členy volené krajské rady, zpravodajského týmu a předsedu revizní komise na 
tradičním výjezdním zasedání. 

 Účastníci zasedání se dohodli na programu a jeho prioritách (v oblasti hodnocení a dlouhodobých 
priorit), které budou projednávány, součástí jednání bude i hlasování členů KRJ. Mimo oficiální 
program proběhne procházka, pomoc na chatě a volná diskuze. 

2) Hodnocení kvality kraje 

 Br. Peřina poděkoval všem, kteří vyplnili individuální hodnocení kvality kraje ve skautISu. 

 Dále probíhala diskuze nad jednotlivými body hodnocení kvality kraje (za školní rok 2015/2016). 

 Z diskuze nad hodnocením kvality kraje vyšly následující připomínky a závěry pro různé oblasti: 

 pokud bude v programu KRJ téma, které se zásadně týká oblasti nějakého zpravodaje, měl 
by být v budoucnu přítomen na KRJ a téma představovat sám 

 podněty k přeformulování kritéria v hodnotícím formuláři: „vedoucí a jeho zástupce 
nevěnují dostatek své kapacity vedení KRJ (kumulují funkce, mají mnoho práce,…); 
vedoucí a jeho zástupce mají kapacitu na vedení KRJ, nekumulují hlavní vedoucí funkce v jiné 
jednotce“ – většina hodnotitelů označila první bod z důvodu, že vedoucí a zástupce mají 
mnoho práce, ale přitom kraji věnují dostatek času – formulace je zavádějící 

 oblast kvalifikace členů KRJ – potřeba zlepšit formulace jednotlivých odpovědí či tuto oblast 
vymazat z hodnocení a zajistit, aby ji automaticky vyhodnocoval přímo skautIS 

 poskytování činovníků Junáku – tento bod by mohl umět vyhodnotit přímo skautIS 

 zapojení činovníků do vytváření a naplňování plánu – volená rada i zpravodajové se do 
přípravy zapojují (na výjezdním zasedání, individuálně a v prosinci při schvalování), ale nové 
krajské radě by mohlo navíc pomoci, kdyby všechny dokumenty byly připravovány on-line 

 využívání informačních zdrojů – potřeba přeformulovat jednotlivé odpovědi 

 ostatní aktuální dokumenty KRJ – potřeba přeformulovat jednotlivé odpovědi, aby z nich 
bylo jasné, že tam patří i on-line dokumenty (v drtivé většině máme věci on-line a přímo 
přístupné členům KRJ a týmu a ne někde „uskladněno papírově“) 

 V celkovém hodnocení Liberecký kraj dopadl za rok 2015/2016 „dobře“ se 75 % výsledkem. 

 Detailní odpovědi a výsledky jsou dostupné všem členům z Libereckého kraje ve skautISu 
(v modulu „Kvalita“ > výsledky nadřízených jednotek). 

 Podrobná docházka členů KRJ je k dispozici na webu http://bit.ly/krj-dochazka  
– KRJ se schází 6x ročně, docházka v posledním roce činí průměrně min. 60 % členů rady 

http://www.skautlib.cz/
http://bit.ly/krj-dochazka


chata Seleška | 5. listopadu 2016 

strana 3 z 6  www.skautlib.cz  

3) II. kolo grantů KRJ, vyúčtování dotací 

 Ve II. grantovém kole žádala o finanční příspěvek pouze 2 střediska na své akce.  
Připomínáme: Střediska nemusí žádat jen na akce, které pořádají pro veřejnost, ale mohou žádat 
i na akce, které jsou důležité pro jejich středisko či oblast a přitom jsou jen pro členy. 

 KRJ diskutovala jednotlivé projekty a žádané výše příspěvků. 

 Usnesení 2016-11/I: Krajská rada skautského Libereckého kraje schvaluje přidělení příspěvků na 
projekty a akce NOJ v II. grantovém kole v následující výši: 
* 2.000,-Kč: 513.10 přístav Maják Liberec, z. s. – Turnaj v odbíjené „O zlaté prase“ 2016 
* 1.800,-Kč: 513.05 středisko Mustang Liberec, z. s. – Fotbal v bublinách (roverský program) 
(7 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

 Připomínáme: Provozní dotace a krajské příspěvky je potřeba vyúčtovat do 4. prosince 2016. 

4) Stav Selešky a pozemky 

 ÚZSVM konečně poslalo br. Peřinovi cenovou nabídku na koupi pozemků na Selešce. 

 Pozemky jsou pro dlouhodobé fungování chaty klíčovou věcí, a tak i z diskuze členů KRJ vyplynulo, 
že musíme usilovat o jejich získání do vlastnictví. Mít pozemky ve vlastnictví je nutné i z důvodu 
plánovaného vybudování nového zdroje pitné vody (vrtu). 

 Pozemky, o které se jedná (jde o soubor nemovitostí „patřící k sobě“ a k chatě): 
 st. p. č. 349, st. p. č. 443 – pozemky pod budovami (1012 m2 + 38 m2) 

 p. č. 1000/5 – pozemek mezi budovami (29 m2) 

 p. č. 900 a p. č. 992 – pozemky před chatou a s vodní nádrží (3878 m2 + 624 m2) 

 vše v k. ú. Heřmanice v Podještědí a ve vlastnictví státu (ÚZSVM). 

 Celková cena za všechny pozemky s výměrou 5581m2 je 352.150,-Kč. Průměrně vychází cena na 
přibližně 63,-Kč/m2 (v ceně je určitě rozpočítána i cena nádrže na vodu, která na pozemku je). 

 Usnesení 2016-11/II: Krajská rada skautského Libereckého kraje se seznámila s cenovou nabídkou 
ÚZSVM (s cenou ve výši 352.150,-Kč + daň z převodu nemovitostí a související náklady na odhad 
pro daňové přiznání) na pořízení pozemků souvisejících s chatou Seleška (st. p. č. 349, 
st. p. č. 443, p. č. 1000/5, p. č. 900 a p. č. 992, v k. ú. Heřmanice v Podještědí, s celkovou výměrou 
5581 m2) a schvaluje záměr koupě uvedených pozemků. Dále pověřuje předsedu krajské rady 
k realizaci dalších kroků vedoucích k uzavření kupní smlouvy a získání pozemků do vlastnictví 
Junáka – českého skauta, Libereckého kraje (pokud nepřekročí celkové náklady na pořízení 
400 tisíc Kč). 
(7 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

5) Krajský sněm a jmenování kandidátní komise 

 Krajská rada diskutovala přípravy volebního sněmu, který proběhne 22. ledna 2017 v Liberci na 
Technické univerzitě v budově G. Kandidátky je již možné zadávat do skautISu. 

 Z diskuze vyplynulo i to, že řádné kandidátky je možné podávat předem prostřednictvím skautISu 
a pilné kandidátky se doplní na počítači přímo na krajském sněmu; návrhy usnesení přijatá na 
sněmech středisek stačí předat kraji elektronicky (buď zadáním do skautISu či e-mailem). 

 Usnesení 2016-11/III: Krajská rada skautského Libereckého kraje určuje jako předsedajícího 
krajského sněmu konaného 22. 1. 2017 bratra Jana Berkiho (Huberta). Dále jmenuje kandidátní 
komisi pro krajský sněm ve složení: Petr Horčík (Azimut), David Urban (Ňuf), Matouš Pilnáček 
(Citron), Anna Samcová (Áňa), Kateřina Bradáčová (Kaťu). 

(7 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

http://www.skautlib.cz/
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6) Úspěchy a neúspěchy posledních 3 let 

 Členové KRJ a zpravodajského týmu diskutovali nad úspěchy a neúspěchy za poslední volební 
období a hodnotili, jak vnímají poslední 3 roky působení skautského kraje. 

 Povedlo se následující: 

 vytvořit systém podpory a pořádání rádcovských kurzů v kraji, 

 rozjet hodně projektů a akcí, udržet roverské MEETRO, 

 podpořit pořádání ObRoku 2015 v Liberci a středoevropské Jamboree (CEJ 2014) u Doks, 

 funkční vzdělávací tým a zajišťování vždy nějakých vzdělávacích akcí (ČK, VZ, ZZA), 

 fungující týmy (krajská rada, zpravodajský tým, tým chaty Seleška), 

 setkávání vedení středisek s vedením kraje (na setkání jezdí i další zástupci středisek, nejen 
vedoucí; účast se drží značně přes polovinu středisek v kraji), 

 velmi dobrá podpora středisek a zázemí krajem poskytované, 

 podklady k radám, zápisy, vyhlášky a další jsou dobře zpracované. 

 Nepovedlo se následující: 
 najít úplně nového samostatného správce chaty Seleška (velká náročnost provozu chaty), 

 rozběhnout další ročník vůdcovského kurzu (ale alespoň se opakovaly čekatelské kurzy), 

 významněji „sáhnout“ do problematických středisek, 

 pravidelné setkání středisek oblasti Liberecko. 

 Kraj se nemá snažit pokrýt všechno svými silami (čistě lidmi v KRJ a zpravodajském týmu), ale je 
potřeba, aby se do projektů zapojovali další členové ze středisek. Velmi potřebujeme nové lidi 
a personální posílení pro týmy vůdcovského a čekatelského kurzu (aby se mohl dále bezproblémově 
pořádat). A také přesvědčovat skauty v Libereckém kraji, aby jezdili i na kurzy mimo svůj kraj. 

7) Projekty a parametry rozpočtu na rok 2017 

 Krajská rada diskutovala o klíčových projektech a položkách, které je potřeba zahrnout do rozpočtu 
na rok 2017. Přestože bude zvolená nová krajská rada, nepředpokládáme radikální změny ve 
fungování kraje a jeho projektů. 

 V rozpočtu 2017 budou zahrnuty tyto položky: 

 podpora rádcovských kurzů - RK Frak (+ podpora střediskových RK), Žirafa Krkonoše, 

 VZ v Jablonci n. N.; VK 5:10 sever / ČK Vocať Pocaď (snaha o VK, pokud budou lidi do týmu), 

 zdravotnické kurzy, 

 MEETRO 4 či jiná roverská akce (záleží na novém roverském zpravodaji), 

 krajský sněm – občerstvení a provozní náklady, 

 Valný sněm – kraj uhradí účastnický poplatek všem delegátům z Libereckého kraje, 

 základní kola závodů (příspěvek na družiny); krajské kolo závodů (hrazeno krajem); 
republikové kolo (proplacení všech nákladů dvěma krajským družinám), 

 seminář pro vedoucí (chtěli bychom pozvat ústřední tým, asi personalistika?), 

 krajská dotační vyhláška – v podobném duchu jako dnes (maximálně nějaké drobné věci), 

 grantový program – projekty a akce středisek (opět dvě kola – cca duben a listopad), 

 Seleška – pořízení pozemků (z rezervy možná už v letošním roce + příspěvek FNJ), 

 Seleška – projekt na vrt a příprava (v roce 2017; pokud by šla investiční dotace, tak samotná 
realizace vrtu by byla až v roce 2018). 

http://www.skautlib.cz/
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8) Schválení členského příspěvku na rok 2017 

 Stejně jako v loňském roce vedení KRJ navrhuje zachovat stejnou částku 50,-Kč/člen. 

 Usnesení 2016-11/IV: Krajská rada skautského Libereckého kraje schvaluje členský příspěvek ve 
výši 50,-Kč/člen pro registraci 2017. 

(7 pro, 0 proti, 0 zdržel se – schváleno) 

9) Diskuze o budoucnosti kraje 

 Proběhla diskuze o tom, kdo bude kandidovat do jaké funkce a o celkové budoucnosti kraje. 

 V krajské radě budou zastoupeny za Liberecko 3 osoby, za Semilsko také 3 osoby, za Českolipsko 
2 osoby a za Jablonecko 1 osoba. 

 Část volené krajské rady bude pokračovat – ve skautISu včas podají své kandidátky pro sněm. 

 V krajské radě bude také i nadále krajský zpravodaj Kmene dospělých a krajský kapitán vodních 
skautů (obě sítě si v roce 2016 zvolili nové osoby). 

 Ve zpravodajském týmu nadále bude pokračovat (pokud o to bude nové vedení mít zájem): 

 ses. Peřinová (Andílek) – hospodářka kraje a chaty Seleška 

 br. Šolc (Focman) – vzdělání 

 br. Berki (Hubert) – člen Náčelnictva + legislativa/protokol 

 Janina – mediální zpravodajka + nově zahraničí 

 s dalšími členy týmu ještě probíhají diskuze o budoucím fungování 

 V týmu chaty Seleška zůstává: 
 ses. Peřinová (Andílek) 

 ses. Stránská (Jája) 

 br. Lochovský (Sova) 

 br. Patočka (Čajíček) 

 br. Stehlík (Řopík) – nový člen 

 br. Peřina (Jerry) – šéf týmu. 

 Stále se hledá nový předseda a místopředseda Libereckého kraje, lidé posilující zpravodajský tým 
(např. roverský zpravodaj) a kandidáti za jednotlivé oblasti do krajské rady + revizní komise. 

 Všichni zájemci o zvolení do funkcí ve skautském kraji mohou už podávat kandidátky ve skautISu. 

 Krajský sněm bude volit i 9 delegátů Valného sněmu za Liberecký kraj – zájemci už mohou podávat 
kandidátky do skautISu. 

10) Jmenování nového krajánka 

 Členové KRJ elektronicky hlasovali o novém krajánkovi. Ustanovením br. Berkiho (Huberta) ihned ze 
své funkce odstoupil br. Pilnáček (Kryšot), který o své uvolnění požádal. 

 Br. Peřina velice děkuje br. Pilnáčkovi za jeho několik let velmi dobré práce v Náčelnictvu 
a kvalitního zastupování našeho kraje. 

 Usnesení 2016-11/V: Krajská rada skautského Libereckého kraje na návrh předsedy KRJ br. Peřiny 
(Jerryho) schvaluje jmenování br. Jana Berkiho (Huberta) do funkce zástupce Libereckého kraje 
v Náčelnictvu a to s účinností od 20. října 2016. 

(12 pro, 0 proti, 1 zdržel se – schváleno) 

 Br. Berki na základě svého jmenování reprezentoval Liberecký kraj už na říjnovém Náčelnictvu. 
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11) Nový krajský kapitán vodních skautů 

 Novým členem KRJ se stal dne 2. 11. 2016 br. Kabeš (Kvído) z Mimoně, který byl zvolen sítí vodních 
skautů novým krajským kapitánem. Br. Langr (Šmudla) znovu nekandidoval a už není členem KRJ. 

 Br. Peřina děkuje br. Langrovi za jeho několikaleté působení v KRJ a za dobrou práci vodních skautů 
v kraji, br. Kabešovi přeje, aby se mu dařilo dobře pokračovat v práci s vodními skauty. 

 

 18. 12. 2016 od 17:00 v krajské kanceláři – SZ Hanychov, Liberec 

 8. 1. 2017 od 17:00 v krajské kanceláři – SZ Hanychov, Liberec 

 

Zapsala: Jana Stránská (Jája) Ověřil: Ondřej Peřina (Jerry) 

 

 

 

 

 

Uvedené termíny se týkají různých členů a jednotek v Libereckém kraji. 

Termín Koho se týká Co 

17. 12. 2016 zájemci Roverské klání (O zlaté prase) v Liberci 

21. 1. 2017 zájemci Námořnický ples v Liberci 

22. 1. 2017 delegáti ze středisek + KRJ Krajský sněm – volba vedení, rady a RK 

24. 2. 2017 zájemci Reprezentační ples v České Lípě 

Další termíny naleznete na webu kraje: www.skautlib.cz/terminy-a-akce 

V tabulce jsou uvedeny úkoly z aktuální KRJ a vyhodnocení úkolů z minulých rad. 

Úkol Do kdy Kdo Co Stav 

Ú2016-11/01 4. 12. 2016 střediska Vyúčtovat provozní dotace a krajské 

příspěvky. 
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